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VALGAMAA JAHIMEESTE ÜHISTU  

NÕUKOGU KOOSOLEK RULLIS 10.juunil 2024  

 PROTOKOLL  

 

Algus: 18.54 

Lõpp: 20.05 

Toimumise koht: Rulli, Valga maakond 

Kohal 12 Nõukogu liiget: 

Andres Rõõmus, Üllar Mölder, Mart Kaur, Ants Kronberg, Ants Järvmägi, Priit Vakmann, Mart Ilves, Arno 

Kangro, Meelis Mägi, Urmas Tekkel, Taimo Elvet, Aavo Kikkas 

Puudus  5 Nõukogu liiget: Kaupo Kutsar, Aivar Täär, Vahur Saar, Oliver Orgel, Ain loorist 

Koosolek  on otsustusvõimeline. 

Juhatuse liige: Rein Rosenberg 

Tegevsekretär: Tiina Tõnissoo 

Kutsutud: 

Juhatuse liige: Rein Rosenberg 

Tegevsekretär: Tiina Tõnissoo 

külalised ja jahiseltside esindajad: Andres Saaron 

Koosolekut juhib: Nõukogu esimees Ants Järvmägi 

Hääletamine: Poolt: 12  Vastu: 0    

Otsus vastu võetud.  

Koosolekut protokollib: Tiina Tõnissoo 

Hääletamine: Poolt: 12 Vastu: 0    

Otsus vastu võetud. 

Ants Järvmägi: 

Teen ettepaneku kinnitada päevakord 

Päevakord: 

1.VJÜ 2023. majandusaasta aruanne ja revidendi aruanne  
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2.VJÜ volinike koosoleku kokkukutsumine K.19.juunil 2024 kell 19.00 Rullis 

3. Juhatuse liikme ametiaja tagasiulatuvalt pikenenuks lugemine 

4. Juhatuse liikme valimine 

5. Muud küsimused 

 

Päevakorra kinnitamine 

Ants Järvmägi: 

Ettepanek: Kinnitada päevakord ülaltoodud kujul. 

Hääletamine: Poolt: 12 Vastu: 0  

Otsus vastu võetud. 

Ants Järvmägi: 

Rein Rosenberg: 

1. VJÜ 2023. majandusaasta aruanne ja revidendi aruanne   

Rein Rosenberg: 

2023.aasta eelarve planeeritud tulem oli 7710€ kasumit, tegelik ärikasum oli 5629€ pluss intressikulud 5€, 

kokku 5634€. Liikmeid oli 31.12.2023 seisuga 435(eelmisel aastal 549 liiget). 

2023.aasta majandusaasta aruande revisjoni kokkuvõttes on tähelepanu pööratud õigusabi kuludele,  

väljavõte kokkuvõttest: 

Asjaolu: 2023.a. on õigusabi kulud kasumiaruandes 540 eurot. Suheldes juhtkonnaga on Valgamaa 

Jahimeeste Ühistul ka tulevikus vajadus õigusabiteenuse järele seoses pooleli olevate (kohtu)vaidlustega. 

Revidendina juhin tähelepanu vajadusele eraldada (kohtu)vaidlustest tulenevate õigusabikulude katteks 

finantsilisi vahendeid, mille suurust on revidendil keeruline prognoosida. 

Kokkuvõtteks: 

Revisjoni käigus ei saanud revidendile teatavaks midagi, mis paneks mind kahtlema, et Valgamaa 

Jahimeeste Ühistu majandusaasta aruanne ei kajasta õiglaselt juhtkonna tegevust ja ühingu 

finantsseisundit 31. detsember 2023 lõppenud majandusaasta kohta. 

Ants Järvmägi: 

Ettepanek: Saata 2023.majandusaasta aruanne ja revidendi aruanne volinike koosolekule kinnitamiseks 

ja 2023.aasta majandusaasta kasum 5634€ kanda eelmiste perioodide jaotamata kasumi reale. 

Hääletamine: Poolt: 12 Vastu: 0  

Otsus vastu võetud. 
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2. Volinike koosoleku kokku kutsumine ja päevakorra kinnitamine 

Rein Rosenberg: 

2023.majandusaata kinnitamiseks on vajalik volikogu kokku kutsuda, päevakord: 

1. VJÜ 2023. majandusaasta aruande ja revidendi aruande  kinnitamine  

2.Muud küsimused 

 Ants Järvmägi: 

Ettepanek: Kutsuda kokku volinike koosolek K, 19.juunil 2024 kell 19.00 Rullis ja kinnitada päevakord 

Hääletamine: Poolt: 12 Vastu: 0  

Otsus vastu võetud. 

3. Juhatuse liikme ametiaja tagasiulatuvalt pikenenuks lugemine 

Valgamaa Jahimeeste Ühistu nõukogu valis 08.04.2013 koosolekul Rein Rosenbergi juhatuse liikmeks 

ametiajaga kuni 01.04.2016.  

Pärast seda pole nõukogu juhatuse liiget tagasi kutsunud ega ka juhatuse liikme ametiaja pikendamist 

otsustanud.  

Samas on ühistu juhtorganid sisuliselt tunnustanud Rein Rosenbergi juhatuse liikmena hilisemate 

juhatuse koostatud ja üldkoosolekule esitatud majandusaasta aruannete kinnitamisega. 

Ettepanek: Lugeda Rein Rosenbergi Valgamaa Jahimeeste Ühistu juhatuse liikme ametiaeg pikenenuks 

tagasiulatuvalt alates 01.04.2016 kuni tänase päevani. 

Hääletamine: Poolt: 12 Vastu: 0  

Otsus vastu võetud. 

4. Juhatuse liikme valimine 

Ants Järvmägi: 

Ettepanek valida juhatuse liikmeks Rein Rosenberg-kas pakute teisi kandidaate?  

Ettepanek: Valida Rein Rosenberg Valgamaa Jahimeeste Ühistu juhatuse liikmeks ametiajaga 5 

aastat. 

Hääletamine: Poolt: 12 Vastu: 0  

Otsus vastu võetud. 

Priit Vakmann: 
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Võiksime kaaluda kaheliikmelist juhatust. Järgmiseks korraks arutage ja ootame pakkumisi võimalikele 

juhatuse liikme kandidaatidele. 

Rein Rosenberg: 

See on mõistlik, kui teatud kohustusi saab jagada 

5. Muud küsimused 

Rein Rosenberg: 

Rulli vajab investeeringuid-kaarraja nn tuvimajad üle krohvimine, kuuliraja puitkonstruktsioonide 

immutamine pikendaks oluliselt kasutusaega, varjualuse puitpindade vahetamine ja toolide üle 

värvimine. Võtame pakkumised. 

Homme, 12.juunil toimub Raplas EJS volikogu, kus üheks päevakorra punktiks on EJS liikmemaksu 

tõstmine 5€ võrra alates 2025.aastast. Lisaks on homse päeva teema EJS struktuuri muudatused. 

EJS tahab korrigeerida oma struktuuri. Praegu on olukord, kus osad piirkonnad kuuluvad läbi 

katuseorganisatsioonide EJSi, osa otse. Tajutav ebavõrdsus info liikumise,  maksustamise ja volinike 

häälte osas. EJS-i juhatus on koostanud ülevaate probleemidest ja võimalikest lahendustest; 

allorganisatsioonid peaksid kujundama esitatud materjali alusel oma seisukoha ning pärast kokkuvõtete 

tegemist juhatuse poolt arutatakse teemat EJS-i volikogu tasandil. 

Andres Rõõmus: 

Kuidas on uute limiitidega-küttimislimiidi peaks JN kinnitama ja alla saatma min 7 päeva varem.  

Rein Rosenberg: 

Tänase seisuga JN kinnitas esialgse metskitse miinimum küttimislimiidi 3 isendit jahipiirkonna kohta. 

Lõplik limiit tuleb septembriks. Karulubasid taotlesime KKA-lt 5 maakonna kohta. Ilvese küttimist 

tõenäoliselt jätkuvalt ei lubata. 

Rein Rosenberg: 

Edaspidi peaksime kõik Nõukogu koosolekul osalenud protokolli allkirjastama. Lihtsam viis on seda teha 

digitaalselt. Uurin seda võimalust. 

Ants Järvmägi: 

Täname kõiki koosolekust osavõtjaid! Suur aitähh meie kokale, Ardile maitsva toidu eest! 

 

Koosolek on lõppenud! Jätkame traditsioone! 

 


